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Zápis z jednání VV ČF dne 21. 1. 2022 – 01/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 - telekonferenčně 

 

Přítomní (prezenčně): Daniel Novák 
 

Přítomní (telekonferenčně):  Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil, Michal Peterka,   
Renáta Typlová, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek (do 16:50) 

 
Hosté (prezenčně):   Tomáš Frank, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek,  

Veronika Jelínková 
 

Hosté (telekonferenčně):  Jan Jirovský, Roman Urbář, Zdeněk Mlčoušek  
 
Ověřovatelé:     Martin Musil, Tomáš Pacák 
 
Zapisovatel:    Veronika Jelínková    
  
Zahájení:       16:03 
Ukončení:     18:40 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 12/2021 a programu jednání 01/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Reprezentace 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

7) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

8) Licenční řízení 

9) Mezinárodní záležitosti 

10) Informace ze sekretariátu 

11) Koncepce vzdělávání a mládeže 

12) Revize Stanov ČF dle usnesení z VH 2021 

13) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023  

14) Návrh na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 

15) Programy podpory 

16) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na následující rok 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Informace o přípravě SFF 2022 

41) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 
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42) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

44) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží 

mládeže) 

45) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 12/2021 a programu jednání 01/2022 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/01/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 12/21 

- schvaluje program jednání VV 01/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 01/22 M. Musila a T. Pacáka 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění usnesení VV. Všechna usnesení byla splněna mimo Usnesení č. 10/12/21. 

Současně D. Novák upozornil na usnesení, která jsou termínovaná až po tomto jednání. 

Usnesení č. 02/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

KEI – s ohledem na nutnost prezenčního jednání v lednu nejednali. 

KEFAM – Jednání proběhlo 11.1. online, hlavními body jednání – projekty elitních soutěží a jejich 

změny; program setkání KEFAM s prezidenty LSL 27.1. Pardubice – nakonec bude online; 

projekty a reglementy elitních soutěží pro příští sezonu; licenční řízení; Superfinále florbalu. 

Stanovili si termíny dalších jednání do konce sezóny.  

KRD – Jednání proběhlo online 5.1.; nejdůležitější bod finalizace Podmínek činnosti rozhodčích a 

delegátů - vypořádání zaslaných připomínek, které se odrazilo i v dalším připravovaném materiálu 

Povinnosti oddílu mít vyškolené rozhodčí; příprava únorového celodenního semináře rozhodčích a 

delegátů; nominace rozhodčích a delegátů na finále Poháru + zpětná vazba z IFF o působení 

českých rozhodčích na MS mužů a žen; využití materiálního vybavení pořízeného z dotací NSA – 

komunikátory pro rozhodčí v 1. lize mužů, kamerový systém pro videorozhodčího – bude dále 

diskutováno. 



 

Zápis z  jednání VV leden 2022 - ověřený.docx  3/11 

 
KVM – Jednání proběhlo prezenčně 12.1. Probírali - důležité body z jednání VV ČF, české 

stáže, Analýza stavu jednotlivých regionů – výstup pro KVM; témata pro Komisi ženského florbalu. 

Diskutovali Školní licenci – velký zájem o školení, termíny do konce sezóny jsou dobře naplněny.  

KRO – Jednání 4.1. proběhlo prezenčně; nejdůležitějšími body jednání - aktuální a budoucí stav 

Komplexního programu podpory - konkrétní úpravy se budou projednávat na KRO v únoru (rok 2022 

bude vypsán zatím bez úprav); poté se řešilo vyhodnocení společného setkání PP3 a směřování 

ostatních programů podpory (především podpora ženské složky ve spolupráci s KŽ). Materiály 

v připomínkovacím procesu. Diskutovali programy PP1 a PP2. Další jednání je plánované 1.2.2022. 

KS – Jednání proběhlo 10.1.prezenčně. Zpráva o průběhu ligových soutěží – problémy s nutností 

odkládat větší množství utkání; zneužívání "covid situace" ze strany některých oddílů jako 

"omluva" pro nedostavení se k utkání, z toho vyplývající kontumace a vyšší pokuty; opatření kolem 

ročníku 2002, které ve většině případů nesplnilo svůj účel a přineslo víc nejasností a zmatků. Dále 

řešeno vyjádření J. Robenka po utkání EŽ. J. Robenek byl na pozván na jednání komise, z jednání 

se omluvil. KS předala věc KR, jelikož je členem realizačního týmu reprezentace žen. Komise stále 

hledá 1 členku.  

KŽ – Jednání proběhlo 6.1. prezenčně, hlavními body byly materiály v připomínkovacím řízení a 

nastavení Extraligy žen.  

KR – Jednání bylo 13.1. prezenčně. Aktuální informace ohledně nadcházejících reprezentačních 

akcí – únorové akce odloženy nebo zrušeny; Reprezentace mužů - složení realizačního týmu; 

Reprezentace žen - Zpráva o přípravě reprezentace žen (S. Rhyner), obsazení pozice hlavního 

trenéra; Reprezentace juniorů - složení realizačního týmu; M. Richter odstoupil z pracovních 

důvodů z komise – KR hledá dalšího člena. 

Usnesení č. 03/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

 

 

AD 4) Reprezentace 

 

V. Culka za KR členy VV informoval o vývoji řešení trenérského vedení týmu žen (konzultace s J. 

Berkou – manažerem reprezentací) - je ve hře několik kandidátů, kteří byli osloveni a nadále bude 

probíhat diskuse v rámci komise. 

Proběhla krátká diskuse ohledně pracovní exkluzivity pro ČF na pozici hlavního trenéra ženského 

týmu, což zatím není plánováno pro následující cyklus.  

Dále V. Culka přednesl návrh realizačního týmu mužů a realizačního týmu juniorů. 

 

Usnesení č. 04/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o trenérském vedení týmu žen 

- bere na vědomí složení realizačního týmu mužů (M. Daněk, J. 

Hejný, M. Vargová, P. Hlavička, J. Mudra) 
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- bere na vědomí složení realizačního týmu juniorů (T. Rastas, L. 

Štancl, T. Fibiger, O. Litera, S. Šiška, V. Typl, T. Faksa) 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Informoval o opatřeních NSA a Ministerstva 

zdravotnictví. NSA stále nemůže vypsat dotační výzvy, nicméně je již známo, jak pravděpodobně by 

mohly vypadat programy v podpoře sportovních svazů. NSA stále prezentuje primární podporu 

olympijských sportů. Dá se bohužel očekávat snížení přidělených dotací pro rok 2022 a jejich velmi 

pozdní vyplacení. 

M. Musil přednesl stav z pohledu oddílů, které začínají hlásit problémy s financováním provozů 

s ohledem na pozdní vypsání dotací od NSA, a tím pozdější přidělování financí konečným 

příjemcům, kteří jsou zasaženi i výrazným zvýšením provozních nákladů (energie, mzdy apod.).  

T. Frank informoval o vyúčtování dotace NSA za rok 2021 k 15. 2. 2022. Doplnil informací, že stále 

NSA za rok 2021 nemá dořešené desítky žádostí v několika dotačních programech. Reportoval také 

o online jednání s NSA, na kterém se diskutovalo nastavení sportovního prostředí pro další 

covidovou vlnu. Z následného jednání NSA a Ministerstva zdravotnictví vyplynulo, že MZ v tuto chvíli 

neplánuje změny v covidových opatřeních směrem ke sportovním aktivitám. 

 

Usnesení č. 05/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

 

 

AD 6) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM předložil o připomínky aktualizovaný materiál Návrhy konkrétních opatření ke 

zvýšení atraktivity elitních soutěží. V krátkosti informoval o obsahu připomínek. Vzhledem k 

telekonferenčnímu jednání VV bude materiál více diskutován na dalším jednání VV. Aktuální stav 

připomínek k tomuto materiálu dovolil uložit finalizaci dokumentu.  

 

Usnesení č. 06/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace a připomínky k Návrhům 

konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží  

- ukládá finalizovat materiál  

Zodpovídají: T. Pacák  Termín: 07. 02. 2022 

 

 

AD 7) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

 

P. Galasovský za KRD předložil finální podobu materiálu Návrh podmínek činnosti rozhodčích a 

delegátů v sezóně 2022/2023. V krátkosti okomentoval diskusi nad výší odměn rozhodčích. V tuto 

chvíli je hodnotí jako adekvátní. Informoval o debatě nad poplatkem za licenci delegáta a požádal 
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o schválení po doplnění věty ohledně pozvánek na celostátní školení delegátů ze strany celostátní 

KRD. 

 

Usnesení č. 07/01/22: VV ČF 
- schvaluje finální podobu materiálu Návrh podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 s doplněním věty v 

bodu B. a. ve smyslu “Základní školení celostátních delegátů (dále 

jen ZŠD) se koná pouze v jednom termínu a dostavit se mohou 

pouze delegáti pozvaní celostátní KRD.” 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídají: P. Galasovský  Termín: 31. 01. 2022 

 

 

AD 8) Licenční řízení 

 

Členům VV byl předložen o připomínky aktualizovaný materiál Návrh Podmínek pro zisk oddílové 

licence v licenčním řízení 2022/2023 v Superlize mužů, 1. lize mužů a Extralize žen. Vzhledem k 

telekonferenčnímu jednání VV bude materiál znovu diskutován na dalším jednání VV. Aktuální stav 

připomínek k tomuto materiálu dovolil uložit finalizaci dokumentu. 

 

Usnesení č. 08/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí aktuality a připomínky k návrhu Podmínek pro zisk 

oddílové licence v licenčním řízení 2022/2023 v Superlize mužů, 1. 

lize mužů a Extralize žen 

- ukládá finalizovat materiál  

Zodpovídají: Z. Mlčoušek  Termín: 07. 02. 2022 

 

 

AD 9) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace o mezinárodních záležitostech ve spojitostech s epidemickými 

opatřeními nejen v ČR, ale i v zahraničí. T. Frank doplnil o odložení kvalifikace na MS mužů – řeší 

se termín i lokace s ohledem na pořadatelství jednotlivých částí kvalifikace na MS; IFF zrušila 

Champions Cup. Dále jsou zrušeny všechny ostatní mezinárodní akce včetně přátelských utkání 

juniorů v Kutné Hoře a Polish Cupu juniorek. Stále je v řešení MS juniorek 2022, kde není znám 

pořadatel a současně se řeší, zda bude pořádáno ve standardním (květnovém) termínu. 

 

Usnesení č. 09/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o zrušených a odložených akcích 

reprezentačních celků 
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AD 10) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu, kdy členy VV informoval o aktuálních 

dopadech epidemické situace COVID do fungování zejména pražského sekretariátu. Poukázal na 

aktuální karantény i na snahu zajistit fungování sekretariátu a rozdělení fungování jednotlivých 

pracovníků na „směny“. Doporučil, aby v následujících dnech se, v případě potřeby osobního 

setkání s pracovníky, na schůzce domlouvali předem. V krátkosti také shrnul aktuální dopady do 

oblasti reprezentace, talentů a mládeže a také soutěží. Právě dopady do soutěží se pak staly 

stěžejním tématem následné obsáhlé diskuse. Závěrem diskuse bylo, že v následujícím týdnu 

proběhne setkání D. Nováka, T. Pacáka, Z. Mlčouška a R. Urbáře, kde se na základě jednotlivých 

vstupů z diskuse připraví scénář řešení, se kterým budou následně seznámeni členové VV a poté i 

samotní účastníci soutěží. 

 

D. Novák informoval členy VV ohledně reakce na zaslaný email hejtmana ČF kraje Praha J. 

Doubravy členům VV. Vysvětlil, že po jeho osobním setkání s J. Doubravou domluveno, že 

v těchto případech je nutné postupovat systémově a informovat odpovědné pracovníky. Také 

došlo k bližšímu vysvětlení přímo během posledního jednání RVV odpovědnými pracovníky 

sekretariátu.  

 

Pro diskuzi covid – Na soutěže má nejvýznamnější dopad změna ve vyhodnocování karantén bez 

ohledu na očkování anebo prodělání onemocnění. Zvláště omezuje týmové sporty a nadcházející 

víkend je prvním, na který vlna covid dopadá. Pětidenní karanténa z pohledu možnosti hrát utkání 

není pro týmy tolik limitující při existenci dostatečného počtu termínů pro dohrávky, ale omezuje 

tréninkový proces a organizaci. Situace byla komentována z pohledu blížícího se konce základní 

části (ZČ) v nejvyšších celostátních soutěží s obavou, že nebude reálné dohrát v některých 

soutěžích všechna utkání  (myšleno ZČ) . Což by mělo dopad na play off, play down a play up 

v nižších soutěžích. Již 2 roky nikdo nesestoupil a nepostoupil, což v aktuální fázi soutěží již není 

akceptovatelné a je zde shoda na zajištění prostupnosti soutěží v tomto ročníku a dohrání co 

největšího počtu zápasů. 

  

Dle některých členů by Livesport superliga, Extraliga žen a 1. ligu mužů měla být dohrána "za 

každou cenu", jde o vrcholné soutěže českého florbalu. Při vědomí, že dle NSA Ministerstvo 

zdravotnictví neplánuje omezit sportovní soutěže, je možné apelovat na dohrání maximálního 

rozsahu všech soutěží. Při upřesňování v rámci debaty členů VV, jak jsou myšleny všechny 

soutěže, vyplynulo, že jde jak o celostátní, tak o regionální, mládežnické i dospělé soutěže. Řešení 

vidí VV v hledání cest k dohrání co nejvíce utkání a pokud vznikne potřeba přijímat opatření, bude 

je realizovat soutěžní úsek v rámci své kompetence. 

 

V detailech diskuse zazněla hodnocení, že řešení nástavbové části soutěží kontumacemi je 

špatným řešením. S ohledem na specifika jednotlivých soutěží je třeba v zájmu odehrání co 

největšího počtu utkání  tlačit na možnost dohrávat, ale v rámci termínů pro soutěžní ročník 

2021/2022. 
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V současnosti je složitost celkového řešení spojena se změnou termínů utkání. Dohodám změn 

termínů utkání se vyhovuje, ale bude nutné řešit dokládání a prokazování karantén jednotlivců a 

kolektivů v případě nedohody. Po mnoha dotazech, návrzích, otázkách a řešeních v dílčích 

částech vyústil závěr diskuse v jednotu členů VV a v postoj dohrát soutěže bez přerušení, potřebě 

ujasnění si pravidel pro odkládání utkání se snahou minimalizovat kontumace. Pokud týmy 

nebudou spolupracovat, není síla, jak je k dohrávce v dostupných termínech donutit, a pak ke 

kontumacím dojde. Proto D. Novák požádal členy VV o udělení mandátu pro Z. Mlčouška, R. 

Urbáře, D. Nováka a T. Pacáka  pro projednání variant a jejich upřesnění vedoucí k co 

nejmenšímu počtu kontumací a pro finální konzultaci s celostátním soutěžním úsekem, který 

projde, poskládá a vyhodnotí všechny podněty. Pokud by z této debaty vyplynula potřeba hýbat s 

datem ukončení sezóny bude diskuse vrácena znovu na jednání VV. 

 

Usnesení č. 10/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o řešení zaslaného dopisu J. Doubravy 

- bere na vědomí současnou epidemickou situaci COVID a její 

dopad na oblast reprezentace, mládeže a talentů a také na 

fungování pražského sekretariátu 

- bere na vědomí informace o současném vývoji z pohledu 

regionálních i celostátních soutěží se zásadním dopadem 

nařízených karantén 

- schvaluje mandát pro přípravu a upřesnění způsobu řešení soutěží 

(D. Novák, T. Pacák, R. Urbář a Z. Mlčoušek) 

 

 

AD 11) Koncepce vzdělávání a mládeže  

 

R. Typlová za KVM předložila o připomínky aktualizovaný materiál Koncepce vzdělávání a mládeže. 

V krátkosti informovala o předložených připomínkách, budou ještě jednat. Vzhledem k 

telekonferenčnímu jednání VV bude materiál znovu diskutován na dalším jednání VV a teprve poté 

bude uložena finalizace Koncepce. 

Usnesení č. 11/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu pro diskusi na dalším jednání VV    

 

 

AD 12) Revize stanov ČF dle usnesení z VH 2021 

 

D. Novák informoval o průběhu revize stanov ČF dle usnesení z VH 2021. Probíhají jednání 

s právníky a další budou následovat. Cílem je v dubnu členům VV předložit návrh aktualizovaných 

stanov. 

 

Usnesení č. 12/01/22: VV ČF 
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- bere na vědomí informaci k revizi stanov ČF dle usnesení z VH 

2021 

 

 

AD 13) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil o připomínky aktualizovaný Návrh systémů celostátních ligových a 

pohárových soutěží 2022/2023.  

M. Musil komentoval situaci ohledně testování systému soutěží 3 x 15 min, které probíhá v Poháru 

žen. Navrhl, aby došlo k vyhodnocení s výstupem v podobě písemné zprávy pro odborné komise. 

 

Usnesení č. 13/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí o připomínky aktualizovaný Návrh systémů 

celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá finalizovat materiál  

Zodpovídají: J. Dufek  Termín: 07. 02. 2022 

 

- na základě diskuse ukládá zpracovat a předložit písemné 

vyhodnocení testování systému soutěží 3 x 15 min 

Zodpovídají: J. Dufek  Termín: 07. 02. 2022 

 

 

AD 14) Návrh na úpravu Komplexního programu podpory oddílů  

 

P. Musil za KRO předložil na jednání VV v září a prosinci 2021 podrobné zhodnocení průběhu 

Komplexního programu podpory oddílů v probíhající sezóně. Zároveň pravidelně informuje VV o 

personálních změnách v obsazení programu.  

Vzhledem k předloženým vyhodnocením a přetrvávající pandemické situaci COVID-19 (tj. i nadále 

pokračujícím organizačním a personálním komplikacím na straně jednotlivých účastnických oddílů) 

nenavrhujeme na následující sezónu 2022/2023 žádné strukturální změny, jak v nastavení 

programu, tak ani v podmínkách oddílů pro vstup do programu.  

Veškeré případné změny se budou znovu týkat výlučně vnitřního uspořádání práce s jednotlivými 

oddíly v rámci fungování programu. 

 

Usnesení č. 14/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí návrhy na úpravu Komplexního programu podpory 

oddílů 

- ukládá připravit návrh znění Komplexního programu podpory 

oddílů pro sezónu 2022/2023 na příští jednání VV 

Zodpovídají: P. Musil  Termín: 07. 02. 2022 
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AD 15) Programy podpory 

 

P. Musil za KRO předložil o připomínky aktualizovaný materiál Principy rozdělení finančních 

prostředků u Projektu systémové podpory mládežnického florbalu v Praze 2023 (Grant MHMP 

2023). Vzhledem k telekonferenčnímu jednání VV bude materiál znovu diskutován na dalším jednání 

VV a s následnou finalizací. 

J. Jirovský informoval o personálních změnách v Panthers Otrokovice a také přednesl návrh na 

vyřazení oddílu TJ Jablonné nad Orlicí z komplexního programu rozvoje oddílů (PP č. 3) pro 

neplnění podmínek programu, a to s účinností od ledna 2022. 

Usnesení č. 15/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu Principy rozdělení finančních 

prostředků u Projektu systémové podpory mládežnického florbalu 

v Praze 2023 pro diskusi na dalším jednání VV    

- schvaluje Karla Ševčíka na pozici šéftrenéra oddílu Panthers 

Otrokovice a ponechání oddílu v oranžové skupině Komplexního 

programu rozvoje oddílů (PP č. 3) 

- schvaluje vyřazení oddílu TJ Jablonné nad Orlicí z programu 

rozvoje oddílů (PP č. 3) pro neplnění podmínek programu od ledna  

2022 

 

 

AD 16) Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů na 

následující rok 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí jednotlivých regionů 

na následující rok. 

 

Usnesení č. 16/01/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh termínové listiny akcí KRO a významných akcí 

jednotlivých regionů na následující rok s úpravou termínu u jednání 

hejtmanů s prezidentem a VV během března až dubna 2022 

 

Materiály brané na vědomí:  

AD 40) Informace o přípravě SFF 2022 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil Informace o přípravě SFF 2022 a požádal o odložení bodu na 

další jednání. 

 

Usnesení č. 40/01/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 
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AD 41) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a 

delegátů. Vzhledem k telekonferenčnímu jednání VV bude ale materiál diskutován až na dalším 

jednání VV. 

 

Usnesení č. 41/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu pro diskusi na další jednání VV    

 

 

AD 42) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

P. Musil za KRO nepředložil materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. 

polovině aktuální sezóny. Vzhledem k telekonferenčnímu jednání VV byl materiál řešen před 

samotným jednáním a finální verze materiálu bude předložena na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 42/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu pro diskusi na další jednání VV    

 

 

AD 43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil Zprávu o průběhu ligových soutěží. Vzhledem k telekonferenčnímu 

jednání VV bude materiál diskutován až na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 43/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu pro diskusi na další jednání VV    

 

 

AD 44) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení 

soutěží mládeže) 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží 

(včetně nastavení soutěží mládeže). Vzhledem k telekonferenčnímu jednání VV 

bude materiál diskutován až na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 44/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu pro diskusi na další jednání VV    
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AD 45) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení. 

Vzhledem k telekonferenčnímu jednání VV bude materiál diskutován až na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 45/01/22: VV ČF 

- bere na vědomí přesun materiálu pro diskusi na další jednání VV 


